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Szanowny Panie Prezydencie,

W związku dbałością o ochronę środowiska oraz nauczanie najmłodszych, słuchając mieszkańców i ich potrzeb proponuję powstanie
automatu na butelki PET w Rybniku z dogodną lokalizacją w dzielnicy Śródmieście. Podobny automat mieści się w mieście Krakowie.
Mieszkańcy za wrzuconą butelkę PET otrzymują 10gr. Automat przyjmuje tam 800 niezgniecionych butelek. Koszt takiego automatu to
około 20 tysięcy złotych jak podaje firma Grand Technology w wywiadzie. Zastosowanie takiego rozwiązania może być dobrym
przykładem samorządów i przyzwyczajeniem mieszkańców do przeprowadzenia zmian prawnych w zakresie kaucjonowania butelek
PET. 

Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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